

قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

List of Nominees for BOD

Short Description of النوبي سالم حمد على العذبي

Mr. AlNoubay Salem Al Marri is the Chief Executive Officer of Widam Food Company, Qatar. He holds an Master of Business Administration from United Kingdom. He is a results-driven and passionate leader with over 10 years of experience in executive management roles in Qatar, proactively participating in all aspects of business development and management from operations and finance to marketing and human resources and other supporting functions.

Short Description of رضيه محمد احمد المحروقيه

Ms. Radhiya Mohammed Al-Mahrouqi, hold MBA and a Bachelor of Finance from Sultan Qaboos University. She have 22 years of experience, 11 years in taxation filed in the Ministry of Finance and 11 years in the public authority for Social Insurance(PASI). She appointed in the PASI as senior internal auditor, then head of operations audits in the internal audit department. She taking place of manager of registration and contribution department till today.

Short Description of على هلال على الكواري

Eng. Ali Hilal Ali Al Kuwari is the Vice President – Hassad Food Company, Qatar. He held a number of leading positions in Hassad, such as the Director of “Project Management” Department. Moreover, Al-Kuwari spent around 10 years at Qatar General Electricity & Water Corporation “Kahramaa”, where he worked in different senior positions like Director of “Engineering Contracts” Department. Al-Kuwari holds an Engineering degree from Qatar University and an MBA from Northampton University in the UK.

Short Description of هاشم سعيد ناصر المسكري

Mr. Hashim Al Maskary is an investment professional currently working in the Investments Department at Al Hosn Investment Company (HIC), specialized in Private Equity, Asset Management and Real Estate. Prior to joining HIC, Hashim worked at TANMIA in the Private Equity department and at ASAAS in the Investments department. Hashim holds a bachelor’s degree in Industrial Economics from The University of

نبذة مختصرة عن المترشح: النوبي سالم حمد على العذبي
الفاضل النوبي سالم العذبي يشغل منصب الرئيس التنفيذي لشركة ودام الغذائية بدولة قطر الشقيقة. وهو حائز على درجة الماجستير في إدارة الأعمال من المملكة المتحدة. ويتمتع الفاضل النوبي بروح قيادية عالية وقدرة استثنائية على تحقيق النتائج بفضل خبرته الممتدة على ما يزيد عن 10 سنوات في مهام الإدارة التنفيذية في قطر، كما يشارك بشكل استباقي وفعال في مجالات تطوير الأعمال والإدارة بالإضافة إلي مجال العمليات والتطوير وبين المالية والتسويق والموارد البشرية وسائر مهام الدعم والإسناد الأخرى.

نبذة مختصرة عن المترشح: رضيه محمد احمد المحروقيه
الفاضلة رضيه بنت محمد المحروقيه ، حاصلة على ماجستير إدارة اعمال وبكالوريوس المالية من جامعة السلطان قابوس، ولديها خبرة 22 عاما منها 11 عاما في مجال الضرائب بوزارة المالية و 11 عاما في الهيئة العامة للتأمينات الاجتماعية. بدأت العمل في الهيئة كمدقق داخلي أول ثم رئيس تدقيق العمليات في دائرة التدقيق الداخلي وتشغل منصب مدير دائرة التسجيل والاشتراكات.

نبذة مختصرة عن المترشح: على هلال على الكواري
المهندس علي هلال الكواري يشغل منصب نائب الرئيس التنفيذي لشركة حصاد الغذائية بدولة قطر الشقيقة. شغل الكواري عدداً من المناصب القيادية في شركة حصاد، على سبيل المثال: مدير إدارة المشاريع بالشركة قبل تولية منصب نائب الرئيس التنفيذي، كما قضى الكواري أكثر من عشرة أعوام من حياته العملية في المؤسسة العامة القطرية للكهرباء والماء "كهراء"، حيث تقلد عدداً من المناصب القيادية منها رئيس إدارة العقود الهندسية. الكواري حاصل على شهادة البكالوريوس في الهندسة من جامعة قطر وماجستير في إدارة الأعمال من جامعة نورثهامبتون في المملكة المتحدة.

نبذة مختصرة عن المترشح: هاشم سعيد ناصر المسكري
الفاضل/ هاشم المسكري هو خبير استثمار يعمل حالياً في قسم الاستثمار في شركة الحصن للاستثمار ش م ع م ، وهو متخصص في الاسواق الخاصة وإدارة الأصول والعقارات. قبل انضمامه إلى شركة الحصن ، عمل في "شركة تنمية" في قسم الاسواق الخاصة وقبلها في

Nottingham and master's degree in Real Estate with Fund Management from The University of Reading.

Short Description of **عاصم سالم على الغيلاني**

Mr. Asim Al Ghailani is the Managing Director of Salim International Investment Holding Co. LLC. He holds an MSc in Investment Management (With Honor) from Bangor University, UK 2015 and a bachelor's degree in economics and finance. Al Ghailani is a well-qualified, detailed oriented and results focused professional with rich experience of more than 20 years in strategic planning and managing investment portfolios across asset classes including Real Estate. Currently, Mr. Asim is a noon-Executive director and audit committee member of A'Sharqiya Investment Holding Co. S.A.O.G., In addition He is a board member in National University S.A.O.C., National Drilling and Services Co. S.A.O.C., and United Gulf Energy Resources S.A.O.C. He also serves as a director in several Limited Liability Companies in Oman and GCC.

Short Description of **قيس عبدالله موسى الخروصي**

Mr. Qais Al Kharusi is currently the Chief Executive Officer of Al Hosn Investment Company, a joint venture between Oman Investment Authority and Qatar Holding . Prior the this, Al Kharusi was leading the Global Equities portfolio at Oman Investment Authority after being its Senior Fixed Income and Multi-Asset Portfolio Manager. Also, he was the CEO of Oman Brunei Investment Company, a Private Equity JV between the Sultanates of Oman and Brunei. Al Kharusi is a CFA, CAIA and FRM charter holder. He Holds an Industrial and Operations Engineering degree from the University of Michigan, and an MBA from Columbia Business School.

Short Description of **اريج محمد ابراهيم محمد البراهيم الكليب**

Ms. Areej Mohammed Al Kulaib Holds a Bachelor in finance from Kuwait University and MBA completed from IE Business School / Madrid. Currently Vice President at Gulf Investment Corporation and covers principal investments primarily focused on Food, Agri sectors across the GCC region. She has more than 15 years of

"شركة أساس" في قسم الاستثمارات. المسكري حاصل على درجة البكالوريوس في الاقتصاد الصناعي من جامعة نوتنغهام ودرجة الماجستير في العقارات مع إدارة الأموال من جامعة ريدينغ.

نبذة مختصرة عن المترشح: **عاصم سالم على الغيلاني**

الفاضل / عاصم الغيلاني هو العضو المنتدب لشركة سالم العالمية للاستثمارات القابضة ش.م.م. وهو حاصل على درجة الماجستير في إدارة الاستثمار (مع مرتبة الشرف) من جامعة بانجور بالمملكة المتحدة عام ٢٠١٥م ودرجة البكالوريوس في العلوم المالية من سلطنة عمان. الغيلاني لديه مؤهلات ومهارات عالية، يهتم بالتفاصيل ويركز على النتائج بطريقة احترافية، لديه خبرة تزيد عن عشرين عاماً في مجال التخطيط الاستراتيجي وإدارة محافظ الاستثمار والأصول العقارية. يشغل حالياً منصب عضو مجلس إدارة وعضو لجنة التدقيق في شركة الشرقية للاستثمار القابضة ش.م.ع.ع، وكذلك عضو مجلس إدارة في كلاً من الجامعة الوطنية ش.م.ع.م، الشركة الوطنية للحفر والخدمات ش.م.ع.م، وشركة الخليج المتحدة لموارد الطاقة ش.م.ع.م. كما يشغل منصب عضو مجلس الإدارة في العديد من الشركات ذات المسؤولية المحدودة في سلطنة عمان ودول مجلس التعاون الخليجي.

نبذة مختصرة عن المترشح: **قيس عبدالله موسى الخروصي**

الفاضل/ قيس الخروصي يشغل حالياً منصب الرئيس التنفيذي لشركة الحصن للاستثمار ش.م.ع.م وهي شركة مملوكة من قبل جهاز الاستثمار العماني وشركة قطر القابضة، وعمل سابقاً في قسم محفظة الاسهم العالمية في جهاز الاستثمار العماني بعد أن كان مدير أول لمحفظة الدخل الثابت والاصوال المتعددة في الجهاز. ويعد الخروصي محلل مالي واستثمارات بديلة ومدير مخاطر مالية معتمد عالمياً كما شغل في السابق منصب الرئيس التنفيذي لشركة عمان بروناي للاستثمار والتي ساهمت في تعزيز الاستثمار المشترك بين البلدين. يحمل الخروصي شهادة البكالوريوس في الهندسة الصناعية والتشغيلية من جامعة ميشغان وشهادة الماجستير في إدارة الاعمال من كلية كولومبيا للاعمال.

نبذة مختصرة عن المترشح: **اريج محمد ابراهيم محمد البراهيم الكليب**

الفاضلة أريج الكليب حاصله على بكالوريوس التمويل من جامعه الكويت وماجستير في إداره الأعمال من كليه إداره الأعمال مدريد - اسبانيا. تشغل منصب نائب الرئيس في شركه الخليج للاستثمار بدولة الكويت الشقيقة معنية بالاستثمار و تغطي الاستثمارات الرئيسية التي تركز على قطاعات الأغذية والزراعة في منطقة دول مجلس التعاون

experience in debt capital markets and principal investments/divestments, corporate finance and capital restructuring.

العنود علي محمد الفارسية Short Description of

Ms. Al Anood Ali Mohammed Al Farsi holds an Master's in International Relations & Security Studies and a Bachelor in Law from Sultan Qaboos University. She have 12 years of experience in legal affairs and leadership roles in the public and private sectors as a legal advisor and certified arbitrator.

الخليجي ولديها أكثر من 15 عاما من الخبرة في أسواق رأس المال والاستثمارات الأساسية وتقييم الأعمال والأصول وإعادة هيكلة رأس المال.

نبذة مختصرة عن المترشح: العنود علي محمد الفارسية الفاضلة / العنود الفارسية حاصلة على درجة الماجستير في العلاقات الدولية والدراسات الامنية و درجة البكالوريوس في القانون من جامعة السلطان قابوس. لديها خبرة 12 عاما في الشؤون القانونية و الادوار القيادية في القطاعين العام والخاص كمستشار قانوني ومحكم معتمد.



Muscat Clearing & Depository (S.A.O.C)
مسقط للمقاصة و الإيداع (ش.م.ع.م.) mcd

